
З А П И С Н И К 

 

са I Ванредне седнице Наставно-научног већа одржане у среду 11. децембра 2024. године. 

 

Седници присуствује  40 чланова Наставно-научног већа. 

    

    

 Декан Факултета проф. др Воја Радовановић отворио је седницу у 11:15 часова и 

обавестио присутне да је седница посвећена тренутној ситуацији везаној за бојкот наставе 

на Факултету.  

Затим је позвао једног од представника студената Физичког факултета да објасни 

присутнима разлоге протеста и тренутно дешавање.  

Студент је присутне упознала са разлозима протеста и прочитала званичне захтеве 

студената који гласе: 

1. Објава све документације која се тиче реконструкције железничке станице у 

Новом Саду која је тренутно скривена. 

2. Одбацивање оптужби против ухапшених и приведених на протестима. 

3. Подношење кривичне пријаве од стране МУП-а надлежном јавном тужилаштву 

у Београду против лица која су физички напала студенте и професоре, а која су, 

како кажу, јавности позната по наводима медија као: Милија Колџић, 

Александар Јокић, Душан Костић, Милена Алексић и Иван Станишић. 

4. Студенти захтевају моменталну потврду идентитета ових лица и њихово даље 

процесуирање. Уколико се утврди да се нека од ових лица налазе на јавним 

функцијама, студенти траже њихово разрешење. 

5. Повећање издвојених средстава за државне факултете за 20%. 

 

 Такође је известила чланове Већа да су студенти имали 3. децембра 2024. године 

гласање на Факултету где су се изјаснили о блокади. На гласање је изашло 62 студента од 

којих је 49 било ЗА.  

Због легитимности организовања гласања они су поновили гласање на пленуму 

који је одржан 6. децембра 2024. године. Комисију су чинили: председник комисије др 

Татјана Вуковић редовни професор Физичког факултета, студенти Сања Милосављевић и 

Немања Шајкаревић.  Гласало је 110 студената уписаних у текућу 2024/25. годину, где су 

прво имали гласање о томе да ли ће бити тајног или јавног гласања. Одлучило се да 

гласање буде тајно и после гласања резултати су следећи: 88 је гласало ЗА, 13 ПРОТИВ, 8 

УЗДРЖАНИХ и 1 НЕВАЖЕЋИ ЛИСТИЋ. Закључак је да је изгласана подршка блокади и 



упућивање захтева деканском колегијуму за обуставу наставног процеса на Физичком 

факултету.  

 

Декан је затим обавестио присутне да је 10. децембра 2024. године одржан 

проширен ректорски колегијум и прочитао званично саопштење Универзитета у Београду 

са те седнице: 

Универзитет у Београду снажно подржава студенте у иницијалним захтевима које 

износе као самосвесни и академски грађани, посебно истичући спремност наших 

студената да реагују на догађаје од јавног и друштвеног значаја. У досадашњим 

обраћањима јавности и саопштењима јасна је забринутост студената за стање у друштву, 

као и за услове професионалног деловања у струкама за које их школујемо.  

Универзитет стаје у одбрану студената и колега који су суочени са неприхватљивим 

медијским увредама, физичким нападима и претњама, као и недопустивом реториком на 

рачун академске заједнице. Осуђујемо свако деловање оних који насилно провоцирају 

реакције студената, сарадника и наставника и истовремено снажно подржавамо начин на 

који се чува интегритет академске заједнице. 

Свим политичким актерима и медијима упућујемо јавни апел да се уздрже од коришћења 

студентских окупљања за остваривање својих циљева, да поштују аутономију 

Универзитета и право студената на изражавање својих ставова. 

Управе факултета неће санкционисати студенте који протестујући чувају интегритет 

академске заједнице, посебно критичко мишљење и деловање студената као виталног 

дела нашег друштва. Од студената очекујемо да не ометају одвијање административних 

послова Ректората и свих чланица Универзитета. 

Након десет дана блокаде Ректората и низа блокада факултета које су потом уследиле 

захтевамо  хитно  деловање  надлежних органа у циљу испуњења студентских 

иницијалних захтева. 

 

 Након тога Декан је позвао присутне чланове Већа да се изјасне поводом ове 

ситуације и питао да ли неко има неке евентуалне предлоге по овом питању. 

 После јављања једног броја чланова Већа који су предлагали да се студенти 

подрже, Декан је затим позвао на јавно гласање да ли су за то да се подрже и  придруже 

захтевима студената. Једногласним гласањем подржан је предлог. 



 Затим је обавестио присутне да ће следећа редовна седница Наставно-научног 

већа бити 25. децембра 2024. године, такође да ће се у суботу 14. децембра 2024. године 

на Факултету одржати Дан отворених врата са почетком у 11 часова. 

 

Седница је завршена у 11:40 часова.  

 

 

Београд, 12.12.2024.      ДЕКАН ФИЗИЧКОГ ФАКУЛТЕТА 
        Проф. др Воја Радовановић, с.р. 
 

 


